
Izjava predsjednice parlamenta Bugarske Cvete Karajančeve, nakon 

sastanka sa Ivanom Brajovićem 

Razgovarali smo o razlicitim pitanjima na otvoren i jasan nacin, nema 

razlicitosti medju nama. Slazemo se o pitanjima o kojima smo raspravljali, i 

u potpunosti podrzavamo put koji je Crna Gora odabrala kako bi postala 

punopravna clanica EU. Bugarska, kao predsjedavajuca Savjetu Evropske 

unije ce vam pomagati na svaki nacin da postignete taj cilj, a Bugarska 

skupstina, kao zakonodavno tijelo, moze da pomogne Crnoj Gori preko 

svojih strucnjaka, strucnog znanja, kao i razmjenom informacija,  da uskladi 

zakonodavstvo sa zakonima EU. 


